



## **7-Eleven 條款及細則 7-Eleven Terms & Conditions**

1. 預購日期: 2021 年 5 月 5 日上午 7 時至 2021 年 5 月 18 日晚上 11 時 59 分。  
Pre-order period: 5 May 2021 7:00am to 18 May 2021 11:59pm.
2. 登記送貨日期: 2021 年 5 月 5 日上午 7 時正至 2021 年 5 月 18 日下午 11 時 59 分, 逾期作廢。  
Registration period starts from 5 May 2021 7:00am to 18 May 2021 11:59pm. This redemption coupon will be expired afterwards.
3. 每單交易限預購 1 件。貨品數量有限, 售完即止。  
Each customer is eligible to pre-order one item for each transaction. Pre-order products are available while stocks last.
4. 已預購的產品不設退貨/退換。  
No refund nor exchange for pre-ordered product.
5. 此產品由 Leader Radio Technologies Ltd 為原廠行貨貨品。經 Leader Radio Technologies Ltd 證實為在正常使用下發生故障, 將於 1 年保用期內提供香港上門保養及維修。保用服務不包括會隨使用次數及時間自然損耗的消耗性故障。保養期由取貨日起計, 請妥善保存取貨時之交易收據或拍照存根作保養用途。如對產品保養有任何爭議, Leader Radio Technologies Ltd 保留最終之決定權。任何疑問, 請致電 +852 2395 3913 查詢。  
Products are authorized goods sold by Leader Radio Technologies Ltd. And offers 1 year Hong Kong on-site warranty after Leader Radio Technologies Ltd technician proof the treadmill was properly use. Warranty period starts from the date of collection. Please keep the receipt properly or make photocopies for warranty issue. Warranty Service is only applicable to products under normal use. In case of disputes, Leader Radio Technologies Ltd reserves the rights of final decision in case of any disputes.  
(They reserve the rights to amend or terminate the above services without prior notice.) For enquiries related to the products, please call +852 2395 3913.
6. 如以下情況出現, 保養服務將即時失效:  
The warranty will not be applicable and become invalid for the following conditions:
  - i. 客戶未能出示有效之發票。  
Customer failed to present the relevant invoice.
  - ii. 產品之任何部份有碎裂、裂痕、灼燒、凹凸、損毀、不完整的零件及其他表面損壞。  
Product with damage, defect, incomplete outlook.
  - iii. 產品使用不當、人為意外疏忽、誤用、濫用。  
Improper use, or any damages caused by negligence.
  - iv. 經由非認可人士拆裝、維修、變更規格或非原廠之配件所引起之故障與損壞。  
Product has been repaired or modified by any unauthorized third party, any losses or responsibilities should be borne by the customer.

7. 貨品圖片只供參考。  
Product photos are for reference only.
8. 此預購適用於香港 7-Eleven 店舖。請向店舖查詢店舖地址、貨品及其他信息。  
Pre-order is applicable to 7-Eleven stores in Hong Kong. Please visit our physical store for products details, store address and any other enquiries.
9. 就一切有關事宜，7-Eleven 將保留最終之決定權。  
All matters and disputes are subject to the final decision of 7-Eleven.

### **送貨服務 Delivery Service**

1. 送貨日期可選擇: 1) 2021 年 5 月 24 日至 2021 年 5 月 28 日 或 2) 2021 年 5 月 31 日至 2021 年 6 月 4 日。  
(每日名額有限，額滿即止。)  
Available Delivery period: 1) 24 May 2021 – 28 May 2021 or 2) 31 May 2021 - 4 June 2021. Delivery time slots are limited each day and arranged on a first-come, first-served basis.
2. 於香港 7-Eleven 店舖預購 Leader Radio Technologies Limited Amazfit AirRun 智能跑步機，可享送貨服務一次。  
One-time delivery can be arranged with upon any Leader Radio Technologies Limited Amazfit AirRun Smart Treadmill pre-order in 7-Eleven stores in Hong Kong.
3. 常規送貨時間為星期一至五，中午 12 時至晚上 9 時。如需預約特定送貨時間，需額外收取港幣\$250。  
Regular deliveries are scheduled from Monday to Friday, 12 noon to 9pm. If the customer requires a specific time for delivery, an extra charge of HK\$250 will have to be paid.

### **送貨須知 Delivery Policy**

1. 免費送貨服務只限香港、九龍及新界區。(不包括貨倉、愉景灣、馬灣、離島區、香港國際機場、禁區等範圍，以及只能經樓梯送貨的送貨地點。)  
Free delivery is applicable to selected places within Hong Kong Island, Kowloon and New Territories (excluding warehouses, Discovery Bay, Ma Wan, outlying islands, Hong Kong International Airport and restricted areas, or premises accessible only by walking on staircases).
2. 位於大嶼山的愉景灣、馬灣及東涌區內的貨車可達地點則需額外收費。  
If the destination is accessible by trucks and located in Discovery Bay, Ma Wan or Tung Chung of Lantau, delivery is possible but the customer will have to pay extra charge.
3. 如送貨當天遇上惡劣天氣、嚴重水浸、道路阻塞或封閉，送貨服務將有可能延誤或暫停。我們會在 24 小時內以短訊及 / 或電話聯絡顧客再作安排送出。  
If there are extraordinary circumstances occurring on the delivery date, such as severe weather condition, flooding, road congestion or closure, deliveries may need to be delayed or withheld. We will contact the customer by phone or text messages within 24 hours to arrange for another delivery date and time.
4. 安裝師傅將於成功送貨日後起計 1 至 4 個工作天內安排上門安裝。  
The installation worker will install the item at the customer's premises within 1-4 working days after successful delivery.

5. 如在送貨當日，如因客戶問題未能送達或因送貨地址無人應門等，是次送貨費用將不會退回。如需再次安排送貨，我們將會再次收取送貨費用港幣\$700，特別服務或偏遠地區需再額外收費。
- On the delivery date, if the item cannot be delivered due to the customer's reasons, or no one open the door at the customer's place at the agreed time, the delivery charge for the failed delivery attempts will be forfeited and cannot be returned. If it is necessary to schedule another time for delivery, a delivery charge of HK\$700 together with extra charge for special service/area will be charged to the customer.
6. 有關送貨安排，可聯絡客戶服務熱線：+852 2395 3913
- For queries regarding the delivery arrangements, please contact our Hotline: +852 2395 3913
7. 如送貨地址並無升降機直達而需上落樓梯，即屬額外送貨服務，我們將根據樓梯級數計算額外收費。以單一地址每件貨品計算，首10級上或落樓梯服務費為港幣\$120，之後每10級上或落樓梯服務費為港幣\$70。(10級以下也當10級計算)
- Special delivery to a destination not reached by elevators and accessible only by walking on staircases, an extra charge according to the number of staircase steps will be charged. For a same destination address, for each item delivered, the charge for the first 10 up/down steps will be HK\$120, thereafter HK\$70 for every 10 or less up/down steps (the same charge is applicable for less than 10 steps).
8. 偏遠地區送貨需另繳附加費：
- 馬灣港幣\$40 (送貨時間為上午10時至下午4時)
  - 愉景灣港幣\$170 (送貨時間為上午10時至下午6時)
  - 東涌港幣\$40
  - 其他偏遠地區之相關收費均需另外查詢及報價
- Delivery to Remote Areas and the Applicable Extra Charge:
- Ma Wan +HK\$40 (Delivery time from 10am to 4pm)
  - Discovery Bay +HK\$170 (Delivery time from 10am to 6pm)
  - Tung Chung +HK\$40
  - Please contact us to quote for delivery to other remote areas.
9. 此產品由 Leader Radio Technologies Limited 出售。
- This product is an authorized good sold by Leader Radio Technologies Limited.
10. 如對產品有任何查詢，請致電 Leader Radio Technologies Limited +852 2395 3913 查詢。
- For enquiries regarding the product, please call Leader Radio Technologies Limited at +852 2395 3913.
11. 如有任何爭議，Leader Radio Technologies Limited 保留最終決定權。
- In case of any dispute, the decision of Leader Radio Technologies Limited shall be final.

**Leader Radio Technologies Limited 條款及細則 Leader Radio Technologies Limited Terms & Conditions:**

1. 收據任何損壞或遺失，恕不補發。  
Receipt will not be re-issued in case of lost or damage.
2. 已預購之貨品不設退款或退換。  
No refund nor exchange will be arranged for pre-order products.
3. 圖片只供參考，一切以實物為準。

The picture above is for reference only. The real object should be considered as final.

4. 如有任何爭議，Leader Radio Technologies Limited 擁有最終決定權。  
In case of any dispute, the decision of Leader Radio Technologies Limited shall be final.